
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 23. října 2018

Přítomni:   doc.  Kočí,  doc.  Sýkora,  prof.  Jeníček,  doc.  Blažek, doc.  Kubal,  doc.  Macák, dr.
Hlinčík, doc. Ciahotný, Ing. Šír, dr. Vejmelková

Omluveni:    dr. Mištová, Ing. Březina 

Informace z KR 

Rektor
 Informace z jednání ČKR: Metodika hodnocení vědy 17+
 Vývoj situace v ČIRTu
 Průběh institucionální akreditace

Pror. Kotrba 
 Příprava dokumentu o ochraně vlastnických práv a duševního vlastnictví
 Příprava fondu (nadace) Dagmar Procházkové – excelentní výzkum

Kvestorka – Ing. Chválná
 Diskuse o tarifních třídách

Informace z KD

doc. Kočí - děkan 
 Čerpání rozpočtu – posláno vedoucím ústavů

Ústav 218 (doc. Macák)
 Žádá o vypsání výběrového řízení na místo odborného asistenta na úvazek 0,25 – KD souhlasí

dr. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum
 fond Dagmar Procházkové – ročně cca 1,2 mil Kč pro přicházející vědce
 připravuje se nová norma pro ochranu a uplatnění práv duševního vlastnictví: za licencovaný

patent min. 5 tis. Kč autorovi, komise pro rozdělení prostředků
 dělení dotace SVK pro studenty, event. zvýšení startovného (750,- Kč)
 SVK změny: spojená komise pro ústavy 216 a 240
 Centrum kompetence: podala i naše fakulty; nebude podpora od TAČR  - VŠCHT nezískala
 Metodika 2017
 Do 19. 10. měli  garanti za úkol zkontrolovat předměty podle zaslaného vzoru (u každého

předmětu max. 100%; bude se předkládat RVH)

doc. Sýkora- proděkan pro pedagogiku
 Bude podána žádost o institucionální akreditaci (16. 11.)
 Školní anketa: na některých fakultách nechtějí vyučující odpovídat na anonymní připomínky;

doc.  Sýkora  dodá  po konci  semestru  podklady a  na  KD se  na  začátku  dalšího  semestru
zhodnotí

Ústav 216 (doc. Ciahotný)
 Výuka v Litvínově: špatné výsledky SZZ, žádá o radu případně opatření na zlepšení stavu

studia



 Žádá o vypsání výběrového řízení na místo odborného asistenta (za Ing. Machače) na úvazek
0,5 – KD souhlasí

dr. Šír – proděkan styk s průmyslem a zahraniční styky
 Tlumočil žádost pana Zavřela z UNIPETROLu o místo na stánek na Dni otevřených dveří

vedle stánku fakulty: Ing. Šír zkusí domluvit zaměření stánku – firma + ústavy FTOP
 Internacionalizace pokračuje – děkuje za připomínky
 Žádosti o exkurze na VŠCHT – hodně zástupců z Číny a Kazachstánu

Ing. Vítková
 Žádá o návrh komise pro výběrové řízení na tajemnici fakulty a místo asistenta na ústav 218:

navržena ve složení – doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Macák, doc. Sajdl, Ing. Vítková
 Anglická konference studentů DSP: problémy s přihlašováním doktorandů – zatím celkem 5;

upozornit na ústavech, aby si studenti nenechávali až na jarní termín, bude pouze jeden a má
omezenou kapacitu

 Návrh termínu vědecké rady fakulty na prosinec 2018: 12., 13. nebo 19. 12. 2018.

dr. Vejmelková – AS FTOP
 příští zasedání 24. 10., bude schvalován dokument Strategický záměr

Různé
 hodnocení výkonů technologických skupin, děkan jedná s prof. Rumlem
 škola má zhoršený rating – nezajímavé publikace, velké množství
 habilitační řízení – požaduje se 20 hodnotných výstupů, ne jen 10 impaktovaných publikací,

viz kritéria habilitačního řízení

Úkoly
 děkanát požádá personální oddělení o vypsání VŘ na odborného asistenta na ú. 216
 vedoucí ústavů si promyslí změnu fakultního garanta na SVK v příštím roce
 děkanát obešle členy VR s návrhem termínů na prosincové zasedání VR

Datum příštího kolegia děkana bude v úterý 6. 11. 2018.

Zapsala: Ing. Jaroslava Vítková
     Ing. Kateřina Šritrová
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